
 

 

Ramp spoedt op 8 april 

 

Het gaat gebeuren! 

Vandaag is het 8 april en we staan op. 

Zetten een kop koffie en gaan de allerlaatste dag beleven. 

Ja, dat is zeker. 

Dit is de allerlaatste dag waarop onze aarde er zo uitziet. 

Dat is zeker. 

Iedereen weet het! 

Dus geniet ik van mijn koffie, en kijk ik wat ik nog meer aan foute activiteiten kan doen.  

Het is immers de allerlaatste dag dat dit kan.  

 

Toch? 

 

Dit zou zomaar een bericht kunnen zijn uit de USA. 

Ook in Europa zijn we besmet met het angst virus.  

We zijn gelukkig al een aantal jaren bezig met manifesteren dus gaan we licht sturen.  

 

We hebben talloze Youtube filmpjes gezien met de juiste informatie en deze zonsverduistering 
zal echt de Apocalyps veroorzaken. 

Aardbevingen van ongekende schaal en natuurlijk de duisternis die zal optreden. 

Ook de oude indianen wisten het al dat 8 april 2024 de dag was.  

We hebben ons voorbereid op de allerergste scenario’s. 

 

We hebben filmpjes van Nederlandse en buitenlandse positiviteits coaches gezien. 

Die weten exact wat zich gaat afspelen. 

De allergrootste en meest intensieve verandering en we voelen dat al weken, al maanden dat we 
toewerken naar dit moment. 

 

We weten het dus zeker. 

De zonsverduistering van 8 april zal de grootste ommekeer betekenen die wij als mensen zouden 
kunnen meemaken. 



 

 

Je voelt de pijn extra diep. 

Trauma’s moet je nog intensiever aanpakken en we hebben ook nog met een zonnestorm te 
maken. 

Nieuwe maan en einde van de ramadan. 

Het toneel van rampspoed kan niet mooier worden opgezet dat deze energie.  

 

Zelf heb ik ook een aantal filmpjes gezien. 

Ja! Er is in de USA een zonsverduistering die kan worden waargenomen. 

Ja! Er zijn altijd profetieën die precies in het scenario passen 

Ja! Je mag altijd er zeker van zijn dat het einde van de wereld komt. 

Ja! Je hebt geleerd om positief te denken. 

Ja! Jij bent het licht. 

 

Waarom kijk je dan naar al die angst filmpjes die je de scenario’s exact uitleggen? 

 

Ja, maar CERN wordt ook ingeschakeld en dat is heel gevaarlijk. 

Ja, maar NASA stuurt rakketten in de zon en dat is heel gevaarlijk. 

Ja, maar het wordt helemaal donker op de aarde en dat is heel eng.  

 

Wist je dat elke morgen de zon ons komt verwelkomen met zijn warme stralen? 

Wist je dat elke avond hij onder de horizon verdwijnt? 

Wist je dat CERN overgenomen is door de White Hats? 

Denk je echt dat de White Hats – the Alliance de mensen kwaad wil doen?  

 

Wat was de spreuk ook alweer? 

Trust the plan? 

Of 

Vertrouw op God? 

We hebben geleerd dat vanuit onze gedachten wij de kracht en de macht hebben om iets te 
veranderen.  

Wij, jij en ik hebben de magische energie van God gekregen om op de aarde te passen.  



 

 

Wij zijn Hoeders van de Aarde en daarmee hebben we de grootste tools gekregen om de aarde te 
behoeden van alle kwaad. 

 

Je luistert naar positieve berichten. 

Je kijkt filmpjes waarin we naar een betere wereld toegaan. 

Je ziet hoe jij vol verbazing kijkt naar de filmpjes van de positieve coaches die zeggen dat de 
energie zwaar is, je pijn hebt en je echt door een moeilijke tijd gaat. 

Huh, dacht ik! 

We leren de mensen toch dat vanuit hun eigen gedachten ze de wereld waar we naartoe gaan 
prachtig is? 

De zon die zijn rondje maakt zorgt even voor een hapering. 

Geen Apocalyps. Althans niet in de voorgaande duizenden zonsverduisteringen.  

De maan, dat is nieuw.  

Ja elke maand zien we de maan niet en dat is dan dat de maan een nieuwe cyclus begint. 

Daarom nieuwe maan.  

Over een paar dagen aan de westelijke hemel de eerste dunne maansikkel van de wassende 
maan.  

Ik zal een profetie doen, dinsdag 9 april komt de zon op en zal het dag worden. 

Wij hebben op maandagavond een lichtmeditatie gedaan om de aarde, de mensen, de dieren en 
alle energie licht te geven.  

Wij hebben de kracht en de macht om op 8 april de aarde in al haar prachtige energie nog mooier 
te maken. 

Sterk te maken. 

Veranderingen horen bij de aarde. 

Dat is juist het allerbelangrijkste signaal dat wij echt iets kunnen doen in de energie van nu. 

Jij en ik kunnen elke dag opstaan en de aarde begroeten en dankbaar zijn voor alles wat om ons 
heen mag groeien en bloeien. 

We zijn vrij van angst. 

We zijn vrij van sensatie 

We zijn vrij van opsmuk 

We zijn vrij van ego 

We zijn vrij! 

 



 

 

We laten onze positieve energie groeien en daar passen negatieve angst zaaiende berichten niet 
bij.  

We hebben allemaal trauma’s en deze zijn in positieve kracht heel makkelijk en snel op te 
lossen. 

Als je ze koestert en vertelt dat ze met deze zonsverduistering nog actiever zijn dan bevestigd dit 
het trauma. 

Stel je voor dat de zonsverduistering van 8 april al jouw ellende, trauma’s, misère en ander leed 
oplost. 

Daar is de zonsverduistering voor. 

Hij trekt over de USA en als jij je verbindt met de energie van deze kracht dan neemt de zon alles 
mee wat jou beperkt om een gelukkig en perfect mens te zijn.  

Als de zon morgenavond ondergaat neemt de zon al jouw zorgen, misère, trauma’s en ander 
leed mee. 

Als de zon weer opkomt beslis jij of je het terug wilt ontvangen. 

Omdat wij als mensen op aarde een eigen keuze hebben zal de zon het je de volgende dag 
aanbieden.  

Dit keer kan jij vol zekerheid zeggen dat hij het echt letterlijk mag verbranden en dat jij vrij van alle 
ellende bent.  

Jij bent vrij! 

Jij bent heel! 

Jij bent gelukkig! 

Jij bent onvoorwaardelijke liefde, perfect precies zoals je bent. 

Maar je mag je gerust zorgen maken en je helemaal gek laten maken door alle berichten. 

Die keuze heb je. 

Dat mag, je mag ook de keuze maken om vrij te zijn. 

 

Klaske Goedhart 

Lumeria 

Link meditatie groep:   

https://t.me/+xqOWVhgp8t4yZjk0 

Meditatie begint om 20:00 

Zit je niet op telegram dan kan je me een whatsapp bericht sturen. 

0610383547 

 

https://t.me/+xqOWVhgp8t4yZjk0


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


